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s’acorda secundar per tots els mitjans sindicáis 
l ’aplicació deis acords de partits medies que aque
lla Mancomunitat ha començat a aplicar a M a
llorca.

D E P A R T A M E N T  C E N T R A L

S ’aproven els següents dictàmens d’aquest De- 
partament :

L ’Associaciô d’Estudiants de la Facultat de Me
dicina ha demanat un ajut econômic per a poder 
realitzar un viatge d’estudis de fi de curs i vistos 
els antecedents del cas s’acorda accedir a la peti- 
ció concedint una subvenció de 250 pessetes, pero 
demanant li siguí feta al Sindiat formal promesa 
d ’enviar la memoria explicativa de la tasca realit- 
zada en el viatge. També s ’acorda concedir la Sala 
d’actes del Casai pagant les despeses de 100 pes
setes per a celebrar-hi un acte destinât a recaptar 
cabals per la mateixa finalitat.

Examinât l ’article titulat “ Cartes a Filomédi- 
ca” signât peí Dr. Sicart i continuado del que s ’e
xamina en la darrera sessió, article que ha estât 
tramés pel Comité de Redacció del B u t l l e t î, s ’a
corda ratificar l’acord de la sessió anterior i no 
publicar-lo autoritzant ais Srs. Président i Secre
tan per a qué s’entrevistin amb el signant de l’ar
ticle Dr. Sicart, fent-li avinent que no es pot ac
cedir a la publicado perqué s ’iniciïn opinions que 
no es concreten i no permetenuna rectificado dei- 
xant en suspens dubtes que el Conseil no pot acla- 
rir, i que en e leas que es concretessin aqüestes 
manifestacions tot just insinuades es podría per- 
metre la publicació de l ’article. E l Dr. Mestres i 
Miquel fa constar el seu vot en contra pels matei- 
xos motius exposats en el Conseil anterior sense

que això signifiqui la seva conformitat a 1 article 
del Dr. Sicart.

E s presenta un projecte de modificació d’Esta- 
tuts que a prec de diversos senyors Consellers s’a
corda deixar sobre la taula per a discutir-lo en 
una propera sessió després d’haver-ne reparti! 
copies.

Acabats els assumptes de FOrdre del dia, es 
formulen els següents precs:

E l Conseller Dr. Monné demana que el Consell 
es preocupi d’estudiar el cas deis companys que 
es traslladen a Reus a prestar servei amb Mutua- 
litats, car considera altament perjudicial aquesta 
competéncia. S ’acorda que el propi Dr. Monné 
facilita totes les dades necessàries i que el Consell 
s’ocupi amb molt d ’interés d ’aquesta qüestió.

El Conseller Dr. Vilardell per la seva qualitat 
de president de la Cooperativa de Consum, dema
na si es podría concedir a aquesta Institució de
termináis locáis del Casal que li facilitarien la seva 
installació per la nova Secció de Raigs X , Electro- 
Medicina. S ’acorda que s’estudii la petició per una. 
Comissió formada pel Dr. Vilardell, el Dr. Se
llas i el Sr. President de l ’Académia i Laboratori 
a la qual afectaría la cessió deis locáis demanats.

El Conseller Dr. Masriera demana si se li po
dría facilitar dades del balanQ del darrer exercici 
de la Cooperativa de Consum. E l Dr. Vilardell li 
contesta que 110 està encara totalment ultimat el 
balang, però que així que lio estigui no té cap in- 
conveneint en facilitar les dades sollicitades.

A  proposta de diversos senyos Consellers s ’a
corda que les sessions del Consell es celebrin el 
tercer dijous de cada mes.

I sense altre assumpte, s’aixeca la sessió a les. 
dues hores del dia següent de comentada.


